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Federico Fazio udzielił wywiadu przed spotkaniem z Pescarą dla magazynu

AS Roma Match Program.

Spodziewałeś się zostać jednym z bohaterów tego sezonu?

- Nie wiem czy spodziewałem się rozegrać taki sezon w Romie, ale to były dla mnie

dobre rozgrywki ligowe, dobrze się zaaklimatyzowałem w mocnym zespole jakim

jest Roma.

Jakie są twoje cele w tych barwach?

- Chcę być dalej użyteczny dla Romy i stać się jeszcze lepszy.

Jesteśmy sześć kolejek przed końcem, sześć kolejek, które mogą oznaczać

bezpośredni awans do Ligi Mistrzów. Napoli traci dwa punkty, jesteście

zmartwieni?

- W finale sezonu musimy myśleć o sześciu meczach, które zostały. Każde spotkanie

jest ważne, teraz musimy myśleć o Pescarze i naszym celem jest wygrana. Napoli

jest dobrym zespołem, byli blisko nas przez cały sezon, ale musimy myśleć tylko o

sobie i zakończyć sezon jak najlepiej.

Jaki wpływ na sezon miał start od eliminacji?

- Szybki start sezonu był ciężki, ale musimy cały czas patrzeć przed siebie i myśleć

o przyszłości. Dlatego ważnym jest zająć drugie miejsce.

Jak myślisz, czego zabrakło Romie w tym sezonie?

- W niektórych meczach Romie zabrakło nieco szczęścia, jak z Fiorentiną, Empoli i

Cagliari, co może się zdarzyć w piłce.

Straciliście kilka punktów z drużynami, które zajmują miejsca od

dziewiątego w dół. To był również negatywny aspekt sezonu?

- Tak, straciliśmy punkty z małymi zespołami, które teraz liczą się w taeli. Ale

również w tych meczach daliśmy z siebie wszystko, nie możemy więcej o tym

myśleć i musimy skoncentrować się na najbliższym rywalu.

Jakie pułapki może kryć mecz z takich zespołem jak Pescara, która kieruje

się ku spadkowi?

- Mają ostatnią okazję, aby spróbować się utrzymać, co nie będzie łatwe. We

wszystkich meczach, które zostały spotkamy rywali, które mają coś do ugrania i

będzie ciężko. Chcemy udać się do Pescary i zdobyć trzy punkty.
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Potem będzie cykl trudnych meczów: Lazio, Milan i Juventus.

- Tak, to będzie decydujące, również dlatego, że zostało sześć meczów. Widzę w nas

mocny zespół, w formie i niczego nie zmienia, że zremisowaliśmy w ostatnią sobotę.

Wiemy, co musimy zrobić i możemy spisać się dobrze do końca sezonu.

Gdyby była szansa rozegrać jeszcze raz mecz z tego sezonu, który być

wybrał?

- Sampdoria, Atalanta, także Cagliari.

Emerson został niedawno powołany do reprezentacji Włoch. Myślałeś o

możliwości założenia barw Azzurrich?

- Nie bardzo, choć zdarzyło mi się o tym rozmawiać. Włochy są moim drugim

krajem, czuję się tu dobrze, ale moją pierwszą myślą jest zawsze Roma.

Twoim idolem był Walter Samuel, tutaj Argentyńczyk zdobył mistrzostwo.

Znasz go?

- Również on grał w Boca i Romie. W zeszłym sezonie spotkałem się z nim, gdy

graliśmy przeciwko Basel, ale nie rozmawialiśmy o Romie.

Spalletti powiedział ostatnio: "Fazio jest bardzo ważnym graczem, posiada

charakter i zawsze buduje akcję od tyłu". To jeden z twoich najlepszych

walorów?

- Możliwe, że gra piłka jest jednym z moich walorów, ale jestem obrońcą i moim

głównym zadaniem jest pomaganie drużynie. Teraz potrzebne jest zaangażowanie

ze strony wszystkim, aby zakończyć sezon.
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